

**B.V. WIM DEKEYSER**  
International Loss Adjusters  
Kersenbomenlaan 1  
BE- 3090 OVERIJSE

www.wimdekeyser.be  
tel : +32 (0)2 / 657.57.16  
fax : +32 (0)2 / 657.29.57  
e-mail : [wim@wimdekeyser.be](mailto:wim@wimdekeyser.be)

---

## **! ILLEGAL TRANSPORTS in FRANCE !**

**(08/10/2021)**

---

One of our contacts warns us for the following:

*J'attire ton attention sur les agissements de la société Italienne des transports **GERMANETTI** qui effectue des tractions avec des tracteurs illégalement sur le territoire Français, et conduit par des conducteurs de nationalité Tunisienne, qui ne bénéficient d'aucune autorisation de travailleurs détachés, et rentrés dans l'espace SCHENGEN avec des visas ne leurs permettant pas de conduire.*

*Plusieurs semi-remorques saisies par les autorités douanières tunisienne ont été illégalement rapatriés dans l'espace Schengen.*

Translated:

*I draw your attention to the actions of the Italian Transport Company **GERMANETTI** which is performing transports with tractor units in an illegal way on French territory, driven by Tunisian drivers without any valid authorisation as detached workers, having entered the EU SCHENGEN zone with visa not permitting to work.*

*Several trailers arrested by the Tunisian Custom Authorities were illegally returned tot he SCHENGEN Zone.*

***So please remain extremely prudent and contract only with reliable and known transport partners and always contact the real coordinates of the companies!!!***

Kind regards

Wim Dekeyser.

08/10/2021

---

Wim Dekeyser

Dimitri Dekeyser

Frederik Dekeyser